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Bemærkninger 

Fraværende:  

Referent: Anders Johansen 

Dagsorden  
 

1 Nyt fra elevrådet 10 min 
Skolebestyrelsen vil gerne høre om 
elevernes ønsker til, hvad sponsorpengene 
skal bruges til.  
 

 
Elevrådet fortalte om ideer til legepladsen - 
de vender tilbage til næste møde, når de i 
elevrådet har prioriteret deres ønsker. 

2 Nyt fra formand 10 min 
a) referat fra brugernævnsmødet 

 
 
 
 
 
 

b) emner til mødet med Hanne Dam 
 

 
 
 

c) skema fra Skolebestyrelsesdag: 
”Hvad er dine forventninger” 
medbringes i udfyldt stand, vi 

 
Signe og Matilde gennemgik en planche med 
post-it sedler som fremkom gennem en 
design-proces, (Discover - Dream - Design – 
Deliver)  Planchen blev brugt til 
brugernævnsmødet, der handlede om 
elevinddragelse. 
 
Bybusforbindelse, de små skolers 
kvaliteter/tildelingsmodel, 
skoledistrikterne/byplansudvikling, 
skolevej/trafiksikkerhed. Rikke kontakter 
Hanne Dam og informerer hende. 
 
- 
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Side 2 

fremlægger og snakker om det over 
middagen. 
 

 

3 Nyt fra skolen 10 min 

a) status på undersøgelse af 

modulordning i SFO 

 

 

 

 

 

b) kvalitetsrapport - VISKO 

 

 

 

 

c) præsentation af tanker 

omkring idrætsskoleprofil 
 
 
 

 
På baggrund af undersøgelsen er der ikke 
grundlag for at gå videre med dette punkt. 
Skolebestyrelsen afventer derfor et eventuelt 
udspil fra forvaltningen/uddannelsesudvalget 
på dette område, når forsøget på 
Fynslundskolen er færdigevalueret.  
 
 
JR gennemgik nøgletallene fra de seneste 3 
år. Harte skoles resultater for de nationale 
test er meget flotte og vi ligger højt omkring 
dansk, matematik, trivsel og løfteevne. 
 
Ledelsen har et ønske om, at Harte skole får 
en stærkere profil. Dette kunne være en 
idrætsskole profil, da både skolens faciliteter, 
uderum, kompetencer og lokalområdet er 
oplagt til dette. 
UU-timerne kunne omlægges til idrætstimer.  
Der var overvejende positive meldinger fra 
bestyrelsen. Opbakning til at ledelsen 
arbejder videre med ideen og vender tilbage 
med mere konkret udspil. 
Enighed om idræt som overskrift. 
 

4 Regnskab 2018/Budget 2019/ 10 

min 

Fremlæggelse af regnskab 2018 og 

budget for 2019. 
 

 
JR gennemgik regnskab 2018 og de sidste 
indkøb (skur, kaffemaskine, papirvarer). 
På løn er der et underskud som fremkom 
efter det seneste års ledelsesændringer. 
Driftsbudget 2019 venter til senere, når vi får 
tallene ud fra forvaltningen. 
 

5 Nye principper, Inklusion (60 min, 

JR) 

På hvert møde er der 60 min. til 

arbejde med et nyt princip, som 

sendes i udvalg og høring i 

personalegruppen inden næste møde, 

hvor det endeligt tilrettes og 

vedtages. 

JR starter med fremlæggelse af 

praksis på Harte skole d.d. herefter 

drøftelse. 

Bilag 1 Harte skoles inklusionsstrategi 

Bilag 2 Ansøgning til visitationspuljen 

sendt 16. november 2018 

Bilag 3 ”Skole og forældre”´s forslag 

til princip 
 

 
Fælles brainstorm: 
Afsnittet omkring forældreansvar er godt. 
Balancen mellem individ og fællesskab skal 
gøres tydelig - inklusionen skal kunne bæres 
i fællesskabet. 
De stærkeste elever skal også inkluderes 
Læring gennem et mangfoldigt fællesskab 
skal præciseres under mål for inklusion. 
Alle har kompetencer og noget at bidrage 
med. 
 
Vi arbejder videre på princippet. 
Skolebestyrelsen får udkast tilsendt, så alle 
kan kommentere løbende i skriveprocessen. 
Personalet inddrages på pædagogisk råd. 
Forslag til endeligt princip for inklusion 
forventes klar til mødet i februar.  
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Side 3 

6 Evt. / 5 min JR orienterede om, at der fra politisk side og 
forvaltningen arbejdes med en ny 
tildelingsmodel af ressourcer til skolerne. Der 
er et forslag til ny model på 
Uddannelsesudvalgets møde i morgen.  
 
AJ fortalte om baggrunden for ændret praksis 
omkring tvungen udetid i SFO. 
 
Ønske om at se på udviklingen i elevernes 
fravær på et senere møde. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 


